
ZÁPIS ZE SCHŮZE ŠKOLSKÉ RADY 

při Základní škole Budišov 221 

 

 

Datum:  17. 10. 2012 

Místo konání: úřad městyse Budišova 

Přítomni: Michaela Večeřová, Anežka Nováčková (za rodiče), Mgr. Jiří Hort,              

Mgr. Jiří Horák (za pedagogický sbor), Mgr. Zdeněk Smrček, Ing. Jana Švaříčková (za 

zřizovatele)                   

Program jednání:  
1. Zahájení – jednání zahájila předsedkyně rady Ing. Jana Švaříčková 

2. Kontrola zápisu z minulého zasedání 

3. Zvolení zapisovatele – zapisovatelem byl zvolen Mgr. Jiří Hort (jednomyslně) 

4. Projednání výroční zprávy o činnosti školy ve škol. roce 20011/2012 – členové rady  

se seznámili s obsahem v zaslané verzi emailem.  

5. Diskuse  

  

       -  informace Ing. J. Švaříčkové o stavu projektu na zateplení ZŠ , určení poplatků za                                      

využívání prostorů školy 

       -  výroční zpráva přijata bez připomínek (oprava v tabulce oznámena p. řediteli), 

zpracování od p. ředitele proběhlo dle přístupných podkladů, základní osnova byla dodržena     

       -  ohlasy na možnost přístupu rodičů do školy během vyučování -  školská rada 

doporučuje projednat na schůzkách SRPDŠ  

 -  školská rada by chtěla konkretizovat jednotlivé výdaje na školu v rámci rozpočtu 

městyse  

       -  v souvislosti se změnou vedení školy se zatím školská rada nepodílela na zpracování 

koncepčních záměrů rozvoje školy (viz problémy z minulého zasedání – velká naplněnost 

tříd, související se snížením počtu dělených hodin, propouštění učitelů,snížení aprobovanosti ) 

 

6. Závěr 

 

Usnesení: 

 

1. Školská rada schvaluje výroční zprávu o činnosti školy za školní rok 2011/2012 

předloženou panem ředitelem Mgr. M. Procházkou 

 

Usnesení bylo schváleno jednomyslně. 

 

 

 

V Budišově dne 17. 10. 2012 

 

zapisovatel: Mgr. Jiří Hort                   předseda: Ing. Jana Švaříčková 

 

 

 


